

Amazing
Asean

5D4N

曼谷 + 北碧府

BANGKOK + KANCHANABURI

Tour Code: TBG-7

Golden
Destinations



Thailand
泰国



Malika R E 124 Village
古代茉莉之城



Chinatown
唐人街



Death Railway Station
泰缅铁路



Wat Tham Sua
虎窟寺

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Chan Nature Café
仙人掌打卡咖啡厅



Four Face Buddha
四面佛



Giant Raintree
百年大树



SCHEDULE

D1 ARRIVAL ✈️ BANGKOK

(MOB/L)

- ☑️ **Icon Siam Shopping Mall**
(Ground Floor: Floating Market, 1st Floor: Food Street, 7th Floor: The Largest Starbucks in Thailand)
- ☑️ **Enjoy River City view by shuttle boat**
- ☑️ **Chinatown** (Closed on every MONDAY)

D2 BANGKOK 🚗

KANCHANABURI

(B/L)

- ☑️ **Wat Tham Sua** (Include Cable Car)
- ☑️ **Giant Rain Tree**
- ☑️ **Chan Nature Café** (Free 1 drink)
- ☑️ **Malika R E 124 Village** (Thai Costume Experience)
- ☑️ **JJ Night Market Kanchanaburi**

D3 KANCHANABURI 🚗

BANGKOK

(B/L)

- ☑️ **Sky Walk Kanchanaburi**
- ☑️ **Death Railway Station**
- ☑️ **Enjoy Classic Train To Station Tham Krasae** (1.5H)
- ☑️ **Honey Farm**
- ☑️ **Four Face Buddha**
- ☑️ **Big C**

D4 BANGKOK

(B)

- ☑️ **Free & Easy**

D5 BANGKOK ✈️

DEPARTURE

(B/MOB)

Optional Tour:

Optional 1 (1200 Bath/Pax, Min 6 To Go) :

- Wat Arun
- Wat Paknam Phasi Charoen
- Terminal 21 Rama 3 Shopping Mall
- After The Rain Coffee & Gallery
- Bubble in The Forest
- Icon Siam Shopping Mall

Optional 2 (1500 Bath/Pax, Min 6 To Go) :

- The Erawan Museum (Pink Museum)
- Ancient City Bangkok
- 747 Cafe (World's Largest Airplane Eatery)
- Hua Hum Night Market (Sexy Boy Seafood)

Optional 3 (1400 Bath/Pax, Min 6 To Go) :

- Ayutthaya Tour (Include Lunch)
- Bang Pa-In Summer Palace
- Wat Maha That
- Wat Phanan Choeng
- Wat Chaiwatthanaram (Thai Costume Experience)
- Big C

TOURIST ATTRACTIONS:

BANGKOK

- ◆ **Four Face Buddha** - the official name is Erawan Shrine. It is a Hindu shrine in Bangkok. That houses a statue of Phara Phrom, the Thai representation of the Hindu creation god Brahma. A popular tourist attraction, it often features performances by resident Thai dance troupes, who are hired by worshippers in return for seeing their prayers at the shrine answered.
- ◆ **Icon Siam** - is the most impressive shopping centre in Bangkok. It's next to the Chao Phraya River, and has more than 7,000 shops, 100 restaurants and even a floating market.
- ◆ **Chinatown** - Is the largest Chinese community in Thailand. The Chinese began to trade with the Thai people since the reign of King Rama I the Great, which the commercial centre was around Ratchawong Pier. At present, Yaowarat Road is known by tourists worldwide as a source of popular street food. In addition, Yaowarat Road is the venue for important Chinese festivals, e.g., Chinese New Year (during January) and the Vegetarian Festival (around October).

KANCHANABURI

- ◆ **Wat Tham Sua** - Is built in a mixed, splendid Thai-Chinese style and enshrines a huge Buddha image. Wat Tham Suea is famous for its spacious space, the sacred gilded Buddha Images, which is Kanchanaburi's largest, and interesting architectural style influenced by Chinese arts.
- ◆ **Death Railway Station** - Thailand-Myanmar Railway - During the Second World War in 1942, Japan planned to build a railway between Ban Pong, Thailand and Thanbyuzayat, Myanmar. More than 7,000 British soldiers were captured and forced into the construction of the road. More than 2,000 people were in the area. He died and was buried in Chungkai Cemetery in Kanchanaburi. In 1944, the bridge was destroyed in half by the Allied bombing. After the war, part of the bridge was restored, and some of it was preserved in the museum. In 1957, director David Lian put this story on the screen, and the Bridge on the River Kwai gradually became a popular tourist attraction.
- ◆ **Malika R E 124 Village** - Malika means jasmine flower in the ancient Thai language, R.E. 124 refers to the 124th year of the Chakri Dynasty, 1905 AD. This year was the year that changed everything for Thailand, because Rama V (the king who promoted the modernization of Thailand), "The King and I" and "Anna and the King" are all films about him) completed the abolition of slavery in this year. There have been many reforms in the middle, and it was completely completed in 1905. This city is based on this year. Created, and then collected the various lifestyles of Thai people in this era.



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch

Special Cuisine:

★ Authentic Thai Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Bangkok Inter Place Hotel Or Similar Class
- ✓ Felix River Kwai Resort Kanchanaburi
- ✓ Pure Eleven Hotel Bangkok Or Similar Class

x1 Night
x1 Night
x2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Sky Walk Kanchanaburi
北碧府天空步道



Icon Siam Shopping Mall
暹罗天地购物中心



Malika R E 124 Village
古代茉莉之城



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 曼谷 (机上用餐/午)

- ☑️ 暹罗天地购物中心 (底楼: 水上市场, 1楼: 美食街, 7楼: 泰国最大星巴克)
- ☑️ 含渡轮越湄南河
- ☑️ 唐人街 (逢星期一休息)

第二天 曼谷 🚗 北碧府 (早/午)

- ☑️ 虎窟寺 (含缆车)
- ☑️ 百年大树
- ☑️ 仙人掌打卡咖啡厅 (免费一杯饮料)
- ☑️ 古代茉莉之城 (泰服体验)
- ☑️ JJ北碧府夜市

第三天 北碧府 🚗 曼谷 (早/午)

- ☑️ 北碧府天空步道
- ☑️ 泰缅铁路
- ☑️ 体验复古火车游桂河 (1.5小时)
- ☑️ 蜂蜜园
- ☑️ 四面佛
- ☑️ Big C超市

第四天 曼谷 (早)

- ☑️ 自由活动

第五天 曼谷 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

观光景点:

曼谷

- ◆ **四面佛** - 在泰国被称有求必应佛, 是曼谷著名的观光名胜。
- ◆ **暹罗天地购物中心** - 斥资超过540 亿泰铢大手笔打造的全新购物中心, 除了最吸睛的将泰国特色水上市场搬进百货公司内, 购物中心内更是祭出了豪华电影院、国际品牌专柜、在地泰国品牌专柜、全球各地爆红咖啡厅、美食餐厅, 甚至想买3C用品、泰国居家杂货、超市扫伴手礼都可以在暹罗天地购物中心一次满足, 可以说是近年来最强、最有设计规画性的商场。
- ◆ **唐人街** - 作为曼谷最繁华的商业区之一, 是泰国著名的黄金街和美食街。从建设初期就得到了泰国王室的认可, 并发展成为现在最繁华的街道。每逢农历年春节, 曼谷唐人街也会张灯结彩, 并有舞龙舞狮表演。

北碧府

- ◆ **虎窟寺** - 以泰中混合风格建造, 供奉着巨大的佛像。虎窟寺以其宽敞的空间、神圣的镀金佛像(北碧府最大的)和受中国艺术影响的有趣建筑风格而闻名。
- ◆ **泰缅铁路** - 1942年第二次大战时期, 日本计划在泰国BAN PONG与缅甸THANBYUZAYAT之间修筑一条铁路, 被俘掳的7千多英国士兵被迫投入筑路的工程, 有2千多人在此 丧生, 长眠于北碧府 (KANCHANABURI) 的CHUNGKAI公墓, 1944年盟军的轰炸下这座桥毁损殆半, 战后重新修复一部分, 有些则保存在博物馆内。1957年大卫连导演将这段故事搬上银幕, 桂河大桥逐渐成为旅游的热门景点。
- ◆ **古代茉莉之城** - MALIKA是泰国古语中的茉莉花的意思, R.E.124则是指却克里王朝的124年, 西元1905年。这一年对泰国是改变一切的年份, 因为拉玛五世 (促使泰国近代化的国王, 《国王与我》《安娜与国王》都是描写他的电影) 在这一年完成了废除了奴隶制。这中间经历过不少改革, 1905年则是彻底完成。这个城就是以这个年份打造出来, 然后收集了泰国人在这个年代的各种生活方式。

自费项目:

选项1 (泰铢1200/人, 6人成行):

- 郑王庙 (黎明寺)
- 水门寺
- 航站21拉玛三购物商场
- 网红咖啡厅After The Rain Coffee& Gallery
- 网美咖啡厅Bubble in the Forest Cafe
- 暹罗天地购物中心

选项2 (泰铢1500/人, 6人成行):

- 三头象神博物馆
- 暹罗古城72 府
- 747咖啡厅
- 华马夜市 (猛男餐厅)

选项3 (泰铢1400/人, 6人成行):

- 大城府之旅 (包含午餐):
- 大城邦芭苗夏宫
- 玛哈泰寺 (树中佛)
- 大城府三宝公寺 (帕南春寺)
- 柴瓦塔纳兰寺 (泰服体验)
- Big C 超市



✓ 4 早餐 / 3 午餐

风味餐:
★ 地道泰国餐



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 曼谷国际米兰广场酒店或同级 x1 晚
- ✓ 菲利克斯桂河度假村或同级 x1 晚
- ✓ 曼谷纯十一酒店或同级 x2 晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 曼谷 BANGKOK ·



货币 Currency 	THAI BAHT - THB 泰铢 - THB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 THB = MYR 14 100 泰铢= 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Thailand : +66 泰国 : +66
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
时差 Time Different 	Thailand (CHIANG MAI) - Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok 泰国 (清迈) 标准时差慢 马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A320 Boeing 737-800</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

